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          Protokół Nr LXII 

z sesji Rady Powiatu w Kętrzynie 

24 sierpnia 2023 roku, godz. 13:00 
 

 

Ustawowy skład Rady Powiatu w Kętrzynie stanowi 19 radnych, podczas rozpoczęcia obrad 

obecni wszyscy radni. Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. Obrady 

prowadziła Przewodnicząca Rady Powiatu w Kętrzynie Urszula Baraniecka.  

 

Ad. pkt 1 

OTWARCIE SESJI 

O godz. 13:00 w Sali Kominkowej Starostwa Powiatowego w Kętrzynie Przewodnicząca Rady 

Urszula Baraniecka otworzyła LXII sesję Rady Powiatu w VI kadencji, stwierdziła prawomocność obrad  

i powitała zebranych radnych oraz zaproszonych gości. 

 

Ad. pkt  2 

PRZEDSTAWIENIE PORZĄDKU OBRAD 

Na wstępie Przewodnicząca przedstawiła porządek posiedzenia i poprosiła o zgłaszanie 

wniosków o jego zmianę. 

1. Otwarcie LXII sesji Rady Powiatu w Kętrzynie i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2.  Przedstawienie porządku obrad - zgłaszanie wniosków w sprawie jego zmian. 
3.  Sprawozdanie Starosty Kętrzyńskiego z prac Zarządu Powiatu w Kętrzynie w okresie   

międzysesyjnym. 
4.  Zapytania do Starosty Kętrzyńskiego i członków Zarządu Powiatu po złożonym sprawozdaniu. 
5.  Odpowiedzi na zadane zapytania do Starosty Kętrzyńskiego i członków Zarządu Powiatu. 
6. Interpelacje i zapytania. 
7. Analiza i ocena rynku pracy i poziomu bezrobocia w Powiecie Kętrzyńskim. 
8. Informacja z wykonania budżetu za II kwartał 2023 r. 
9. Podjęcie uchwał w sprawach:  

a) zmiany Uchwały Nr LVIII/487/2023 Rady Powiatu w Kętrzynie z dnia 23 marca  2023 r.   
w sprawie określenia zadań Powiatu Kętrzyńskiego z zakresu rehabilitacji zawodowej  
i społecznej oraz zatrudniania osób niepełnosprawnych na które przeznacza się  środki  
Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2023 roku; 

b) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy kuchni wraz z pomieszczeniami 
pomocniczymi  w budynku będącym w  trwałym zarządzie Zespołu Szkół im. Macieja Rataja  
w Reszlu; 

c) wyrażenia zgody na zawarcie  kolejnej umowy najmu powierzchni pod automaty vendingowe 
w budynku głównym szkoły  będącej w trwałym zarządzie Zespołu Szkół im. Macieja Rataja  
w Reszlu; 

d) wyrażenia zgody na zawarcie  kolejnej umowy najmu sali dydaktycznej pozostającej w trwałym 
zarządzie Zespołu Szkół im. Macieja Rataja w Reszlu; 

e) oceny ekonomiczno - finansowej Szpitala Powiatowego w Kętrzynie; 
f) oceny ekonomiczno - finansowej Zespołu Opieki Zdrowotnej w Reszlu; 
g) przyjęcia sprawozdania Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Kętrzynie z kontroli  

przeprowadzonej w Domu Pomocy Społecznej w Kętrzynie; 
h) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Kętrzyńskiego na lata 2023 – 2035; 
i) zmian w budżecie powiatu na rok 2023; 
j) powierzenia przez Powiat Kętrzyński zadania publicznego polegającego na zimowym 

utrzymaniu dróg kategorii powiatowej położonych na terenie Miasta Kętrzyn; 
k) udzielenia dotacji na dofinansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich lub robót 
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budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków usytuowanym na terenie Powiatu 
Kętrzyńskiego dla Parafii Prawosławnej p.w. Narodzenia Najświętszej Marii Panny w Kętrzynie. 

10.  Informacje, oświadczenia, wolne wnioski. 
11. Przyjęcie protokołu z LXI sesji Rady Powiatu w Kętrzynie z dnia 29 czerwca 2023 r.  
12. Zamknięcie LXII sesji Rady Powiatu w Kętrzynie.  
 

 

Starosta Michał Kochanowski zgłosił wniosek o zmianę porządku obrad, a mianowicie dodanie  

w punkcie 6., z przesunięciem pozostałych punktów, informacji Nadleśnictwa Srokowo w sprawie 

wycinki drzew niebezpiecznych w kompleksie leśnym Poznańska Górka. Starosta wyjaśnił, że w związku 

z docierającymi sygnałami od mieszkańców na temat sytuacji mającej miejsce w kompleksie leśnym 

chce poinformować, że w dniu 10 sierpnia 2023 r. do Starostwa Powiatowego wpłynęła informacja, 

która stanowi „W trosce o bezpieczeństwo mieszkańców Nadleśnictwo Srokowo informuje, że w dniu  

14 sierpnia rozpoczną się prace związane z wycinką drzew niebezpiecznych, chorych, obumarłych, 

wywrotów zasiedlonych przez szkodniki i owady…”. Starosta dodał, że informacja została natychmiast 

zamieszczona na stronach internetowych Starostwa. Następnie Starosta wyjaśnił, że Powiat nie pełni 

żadnej roli w kwestii wycinki drzew na terenie kompleksu leśnego Górka Poznańska, ale ze względu na 

wiele pytań mieszkańców, na  sesję został zaproszony Nadleśniczy Nadleśnictwa Srokowo Zenon 

Piotrowicz, który wyjaśni wszystkim wykonywane działania.  

 

 Przewodnicząca Rady Powiatu w Kętrzynie poddała pod głosowanie wniosek o zmianę 

porządku obrad zgłoszony przez Starostę Kętrzyńskiego.  

 Wniosek został przyjęty jednogłośnie głosami 19 „za”.  

 

Ad. pkt  3 

SPRAWOZDANIE STAROSTY KĘTRZYŃSKIEGO Z PRAC ZARZĄDU POWIATU  

W KĘTRZYNIE W OKRESIE MIĘDZYSESYJNYM 

Przechodząc do kolejnego punktu obrad Przewodnicząca Rady Urszula Baraniecka poprosiła 

Starostę Michała Kochanowskiego o przedstawienie sprawozdania. 

 

Starosta poinformował, że sprawozdanie z prac Zarządu Powiatu w okresie od  29 czerwca 

2023 r. do 24 sierpnia 2023 r. radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi. Sprawozdanie stanowi 

załącznik nr 2 do protokołu. Starosta przedstawił następujące tematy: 

 

1) Zarząd Powiatu zapoznał się z informacjami na temat postępowań o udzielenie zamówień  
w trybie podstawowym bez negocjacji: 
 
➢ „PRZEBUDOWA DROGI POWIATOWEJ NR 3886N ULICA ORZESZKOWEJ W KORSZACH” 

 

Oferty złożyło 2 wykonawców, nie stwierdzono podstaw do odrzucenia żadnej z ofert. 
 

1) STRABAG Sp. z o. o., Pruszków z ceną 2 194 861,37 zł 

2) Przedsiębiorstwo Budowy Dróg i Mostów Sp. z o. o. Mińsk Mazowiecki z ceną  

1 849 749,53 zł 

 

Z uwagi na fakt, że najkorzystniejsza oferta znacznie przekroczyła kwotę podaną przez 
Zamawiającego jako zabezpieczoną na realizację zamówienia, tj. 1 420 432,31 zł, Zarząd 
Powiatu zadecydował o unieważnieniu postępowania.  

 

 W kolejnym postępowaniu ofertę złożyło 3 Wykonawców.  
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1) STRABAG Sp. z o.o. Pruszków z ceną 2.075.242,40 zł 

2) Przedsiębiorstwo Budowy Dróg i Mostów Sp. z o.o. Mińsk Mazowiecki z ceną 1.627.385,83 

zł 

3) Przedsiębiorstwo Inżynieryjno-Budowlane SANBUD Sp. z o.o. Olsztyn z ceną 1.567.246,47 

zł 

 

W kolejnym postępowaniu, kwota jaką Zamawiający podał, była nadal niższa od ceny oferty 
najkorzystniejszej (o 146.814,16 zł). 
 

Wobec powyższego Zarząd Powiatu zadecydował o zwiększeniu kwoty przeznaczonej na 
sfinansowanie przedmiotowego zamówienia do wysokości: 1.567.246,47 zł brutto, a tym 
samym przyjęciu oferty firmy: Przedsiębiorstwo Inżynieryjno-Budowlane SANBUD  
Sp. z o.o. jako najkorzystniejszej i powierzeniu wykonawcy zamówienia do realizacji. 

 
➢ „PRZEBUDOWA PRZEPUSTU W CIĄGU DROGI POWIATOWEJ NR 1590N W MIEJSCOWOŚCI 

DĘBIANY" 

 

Oferty złożyło 2 wykonawców: 
1) INŻYNIERIA POLSKA Sp. z o.o., Warszawa z ceną 291 531,53 zł – odrzucenie na podstawie 

art. 226 ust. 1 pkt 8 w związku z art. 224 ust. 6 Pzp 

2) ARTAR Nadzór i Wykonawstwo Budowlane Arkadiusz Tarasewicz Kętrzyn z ceną 487 

246,05 zł 

 

Oferta ARTAR Nadzór i Wykonawstwo Budowlane Arkadiusz Tarasewicz, Kętrzyn przekroczyła 
kwotę, jaką zamawiający zamierzał przeznaczyć na sfinansowanie zamówienia, tj. 415.000 zł. 
 

Z uwagi na brak możliwości zwiększenia tej kwoty Zarząd Powiatu zadecydował  
o unieważnieniu postępowania na podstawie art. 255 pkt 3) Pzp (cena najkorzystniejszej oferty 
lub oferta z najniższą ceną przewyższa kwotę, którą zamawiający zamierza przeznaczyć na 
sfinansowanie zamówienia) oraz o przeprowadzeniu kolejnego postępowania celem wyboru 
wykonawcy zadania pn.: „Przebudowa przepustu w ciągu drogi powiatowej nr 1590N  
w miejscowości Dębiany”. 

 
2) Zarząd Powiatu w drodze podjętej uchwały nr 1384/2023 pozytywnie zaopiniował wniosek 

Burmistrza Miasta Kętrzyn dotyczący realizacji inwestycji drogowej pn.: „Przebudowa odcinka ul. 
Asnyka w Kętrzynie”. 

3) Zarząd Powiatu w drodze podjętej uchwały nr 1386/2023 uzgodnił projekt miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Korsze we fragmencie terenu położonego pomiędzy 

ulicami Mickiewicza, Kościuszki, Orzeszkowej i Reymonta. 

4) Zarząd Powiatu w drodze podjętej uchwały nr 1387/2023 uzgodnił projekt zmiany miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego gminy Reszel w obrębie Dębnik dla działki o nr 40/10. 

5) Zarząd Powiatu w drodze podjętej uchwały nr 1399/2023 pozytywnie zaopiniował wniosek 
Zarządu Dróg Wojewódzkich w Olsztynie dotyczący realizacji inwestycji drogowej pn.: 
„Rozbudowa drogi wojewódzkiej nr 592 na odcinku Kętrzyn – Giżycko. Odcinek: Karolewo – 
Giżycko”. 

6) Zarząd Powiatu zapoznał się z informacją o ujęciu n/w remontów dróg powiatowych na 

ostatecznej liście zadań powiatowych i gminnych przeznaczonych do dofinansowania na 2023 r.   

w ramach Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg: 

✓ Remont drogi powiatowej nr 1396N w km 15+814 do km 18+780 Momajny – Michałkowo 
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– etap I (długość 1.560,00 mb), 

✓ Remont drogi powiatowej nr 1610N w km 8+036 do km 9+852 w msc. Siemki.  

7) Zarząd Powiatu zapoznał się z informacją o wykonaniu budżetu Powiatu Kętrzyńskiego za czerwiec 
2023 r., z której wynika, że DOCHODY wykonano w kwocie 65 225 282,53 zł, co stanowi 53,2% 
planu, natomiast WYDATKI w kwocie 52 794 388,59 zł, tj. na poziomie 36,9% planu. 

8) Zarząd Powiatu zapoznał się z protokołami z weryfikacji przedstawionych rozliczeń  
dot. udzielonych dotacji ze środków Powiatu w roku 2023: 

 

a) Gminie Barciany na dofinansowanie projektu w ramach „Programu wyrównywania różnic 

między regionami III” w obszarze D pn. „Zakup pojazdu do przewozu osób 

niepełnosprawnych dla potrzeb Gminy Barciany”. 

 

Kwota przyznanej dotacji, zgodnie z Umową nr WBF.U.1.6.2021 z dnia 9 września 2021 r. 
(Aneks nr 1/2022 z dnia 4 stycznia 2022 r. i Aneks nr 2/2023 z dnia 3 stycznia 2023 r.) 
wynosi 105.000 zł i została wykorzystana przez dotowanego w całości. 

 
b) Mazurskiemu Stowarzyszeniu Na Rzecz Osób Niepełnosprawnych w Kętrzynie na 

dofinansowanie działalności Warsztatu Terapii Zajęciowej w Kętrzynie za II kwartały  

2023 r. 

 

Kwota przyznanej dotacji, zgodnie z Umową nr WBF.U.1.3.2023 z dnia 26 stycznia 2023 r. 
wynosi 131.094 zł. Natomiast kwota wykorzystana przez dotowanego to 55.704,38 zł, 
zatem środki pozostające w budżecie Powiatu wynoszą 75.389,62 zł. 
 

c) Gminie Korsze na prowadzenie zadania publicznego z zakresu zarządzania drogami 

powiatowymi w granicach administracyjnych miasta Korsze – za I półrocze 2023 r. 

 

Kwota przyznanej dotacji, zgodnie z Aneksem nr 8/2023 z dnia 28 kwietnia 2023 r.  
do Porozumienia z dnia 30 grudnia 2002 r. wynosi 155.000 zł i została wykorzystana przez 
dotowanego w wysokości 24.366,17 zł, zatem środki jako nadwyżka w budżecie wynoszą 
130.633,83 zł. 
 

d) Gminie Reszel na prowadzenie zadania publicznego Powiatu Kętrzyńskiego w zakresie 

bieżącego utrzymania dróg kategorii powiatowej położonych na terenie Miasta Reszel.  

 

Kwota przyznanej dotacji, zgodnie z Porozumieniem nr WAI.P.11.2022 z dnia 19 grudnia 
2022 r. wynosi 165.000 zł i została wykorzystana przez dotowanego w wysokości 
94.034,09 zł, zatem środki jako nadwyżka w budżecie wynoszą 70.965,91 zł. 

9) Zarząd Powiatu zapoznał się z informacjami na temat postępowań o udzielenie zamówień: 
 
➢ „ZAKUP SAMOCHODÓW NA POTRZEBY TWORZONEGO POWIATOWEGO ZAKŁADU 

AKTYWNOŚCI ZAWODOWEJ W KĘTRZYNIE” 

Oferty złożyło 2 wykonawców, nie stwierdzono podstawy do odrzucenia żadnej z ofert. 
 
Część I - Zakup wraz z dostawą fabrycznie nowego 9-cio osobowego samochodu do przewozu 
osób niepełnosprawnych 
1) MAN Truck & Bus Polska Sp. z o. o. Nadarzyn z ceną 261 790,74 zł 

Powyższa oferta przekroczyła kwotę podaną przez Zamawiającego jako zabezpieczoną na 
realizację tej części zamówienia. 
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Rada Powiatu w Kętrzynie na sesji w dniu 29 czerwca br. podjęła uchwałę w sprawie  zmian 
w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Kętrzyńskiego na lata 2023-2035 oraz  
w sprawie zmian w budżecie powiatu na rok 2023, uwzględniające zwiększenie środków na 
realizację w/w zadania. Dzięki temu możliwe było przyjęcie najkorzystniejszej oferty firmy: 
MAN Truck & Bus Polska Sp. z o. o.  

 
Umowa na realizację zamówienia została podpisana w dn. 13 lipca 2023 r. 

 
Część II - Zakup wraz z dostawą fabrycznie nowego samochodu do świadczenia usług 
pralniczych 
1) RESMA Sp. z o. o. Olsztyn z ceną 163 344,00 zł 

2) MAN Truck & Bus Polska Sp. z o. o. Nadarzyn z ceną 220 178,61 zł 

Zarząd Powiatu przyjął ofertę firmy: RESMA Sp. z o. o. jako najkorzystniejszą  
i powierzył wykonawcy zamówienie do realizacji. 

 
Umowa na realizację zamówienia została podpisana w dn. 12 lipca 2023 r. 

 
Część III - Zakup wraz z dostawą fabrycznie nowego samochodu do świadczenia usług 
cateringowych 
1) RESMA Sp. z o. o. Olsztyn z ceną 74 784,00 zł 

Zarząd Powiatu przyjął ofertę firmy: RESMA Sp. z o. o. jako najkorzystniejszą  
i powierzył wykonawcy zamówienie do realizacji. 

 
Umowa na realizację zamówienia została podpisana w dn. 12 lipca 2023 r. 

 
➢ „ZAKUP WYPOSAŻENIA DO DZIAŁU PRALNI, TWORZONEGO POWIATOWEGO ZAKŁADU 

AKTYWNOŚCI ZAWODOWEJ W KĘTRZYNIE” 

 
Oferty złożyło 5 wykonawców: 
1) Eco Club Professional Sp. z o.o. Kowale – odrzucenie na podstawie art. 226 ust. 1 pkt 5 

Pzp 

2) SOVRANA POLSKA Spółka Jawna M. Szastak, R. Kaim, Olkusz z ceną 892 684,80 zł 

3) Fabryka Maszyn Pralniczych „PRAMAZUT” Sp. z o.o., Masłów – odrzucenie na podstawie 

art. 226 ust. 1 pkt 5 Pzp 

4) Przedsiębiorstwo Produkcji Urządzeń Pralniczych „Pralma” Sp. z o.o. Kielce – odrzucenie na 

podstawie art. 226 ust. 1 pkt 18 Pzp 

5) ABRI-LUX Adam Brzozowski, Tłuszcz – odrzucenie na podstawie art. 226 ust. 1 pkt 5i pkt 8 

Pzp  

 
Zarząd Powiatu przyjął ofertę firmy: SOVRANA POLSKA Spółka Jawna M. Szastak,  
R. Kaim, jako najkorzystniejszą i powierzył wykonawcy zamówienie do realizacji. 

 
Umowa na realizację zamówienia została podpisana w dn. 26 lipca 2023 r. 

 
➢ „ZAKUP NISZCZAREK DO DZIAŁU NISZCZENIA DOKUMENTÓW, TWORZONEGO 

POWIATOWEGO ZAKŁADU AKTYWNOŚCI ZAWODOWEJ W KĘTRZYNIE” 
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Ofertę złożył 1 wykonawca: 
1) Avarus Marek Jeziorski, Marki z ceną 173.706,75 zł. 

Zarząd Powiatu przyjął ofertę firmy: Avarus Marek Jeziorski jako najkorzystniejszą i powierzył 
wykonawcy zamówienie do realizacji. 

 
Umowa na realizację zamówienia została podpisana w dn. 3 sierpnia 2023 r. 

10)  Zarząd Powiatu w drodze podjętych uchwał nr 1396/2023 i 1397/2023 przyznał nagrody roczne za 
rok 2022 dyrektorom: 
- Zespołu Opieki Zdrowotnej w Reszlu  
- Szpitala Powiatowego  Kętrzynie  
w wysokości jednomiesięcznego wynagrodzenia za miesiąc poprzedzający podjęcie niniejszych 
uchwał. 

11) Zarząd Powiatu zapoznał się z informacją o rekrutacji do szkół na rok szkolny 2023/2024 na dzień 
16 sierpnia 2023 r.  
 
Liczba absolwentów szkół podstawowych – 765  
Liczba uczniów w klasach pierwszych: ogółem – 593 (77,5 % absolwentów)  

- I Liceum Ogólnokształcące im. W. Kętrzyńskiego w Kętrzynie – 150  
- Zespół Szkół im. M. C. Skłodowskiej w Kętrzynie – 211  
- Powiatowe Centrum Edukacyjne w Kętrzynie – 167  
- Zespół Szkół im. Macieja Rataja w Reszlu – 65 

12)  Zarząd Powiatu zapoznał się z wystąpieniem pokontrolnym Warmińsko-Mazurskiego Urzędu 
Wojewódzkiego w Olsztynie w zakresie realizacji zadania pn.: „Przebudowa drogi powiatowej nr 
1703N na odcinku od DW 590 do miejscowości Modgarby”, wykonanego w ramach Rządowego 
Funduszu Rozwoju Dróg. 
 

W toku kontroli nie stwierdzono różnic pomiędzy planowanym, a faktycznie wykonanym zakresem 
finansowym zrealizowanego zadania. 

13) Zarząd Powiatu przyjął sprawozdania: 

 

➢ Klubu Sportowego GIRIA Kętrzyn z wykonania zadania zleconego w zakresie wspierania i 

upowszechniania kultury fizycznej, turystyki i krajoznawstwa w formie powierzenia 

realizacji zadania publicznego pod nazwą:  

„Amber International Tournament”  
Dotacja w wysokości 1.000 zł została rozliczona zgodnie z umową 
 

➢ Stowarzyszenia Kulturalnego „Konik Mazurski” z wykonania zadania zleconego  

z zakresu kultury, sztuki, ochrony dóbr kultury, tradycji oraz dziedzictwa narodowego w 

formie wsparcia realizacji zadania publicznego pod nazwą:  

„Zamkowe spotkania młodych artystów – warsztaty haftów” 
Dotacja w wysokości 500 zł została rozliczona zgodnie z umową  
 

➢ Oddziału Polskiego Towarzystwa Turystyczno – Krajoznawczego im. Wojciecha 

Kętrzyńskiego w Kętrzynie z wykonania zadania z zakresu wspierania  

i upowszechniania kultury fizycznej, turystyki i krajoznawstwa pod nazwą:  

„Młodzieżowa warsztaty turystyczno - krajoznawcze” 
Dotacja w wysokości 2.00 zł została rozliczona zgodnie z umową  
 

➢ Stowarzyszenia Inicjatyw Społecznych „Sztama” z wykonania zadania zleconego  

w zakresie ochrony i promocji zdrowia w formie wsparcia realizacji zadania publicznego 

pod nazwą:  
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„Savoir vivre wobec osób niedowidzących i niewidomych – warsztaty edukacyjne dla 
młodzieży” 
Dotacja w wysokości 2.000 zł została rozliczona zgodnie z umową  
 

➢ Mazurskiego Stowarzyszenia Na Rzecz Osób Niepełnosprawnych z wykonania zadania 

zleconego w zakresie ochrony i promocji zdrowia w formie powierzenia realizacji zadania 

publicznego pod nazwą:  

„Obóz Terapeutyczny Dla Osób z Niepełnosprawnościami i Ich Rodzin” 
Dotacja w wysokości 6.000 zł została rozliczona zgodnie z umową  
 

➢ Stowarzyszenia „O Nas z Nami”  

• z wykonania zadania zleconego w zakresie wspierania i upowszechniania kultury 

sportowej, turystyki i krajoznawstwa w formie wsparcia realizacji zadania 

publicznego pod nazwą:  

Zajęcia sportowe o charakterze rekreacyjno – profilaktycznym  „Dobrze czuć się 
dobrze” 
Dotacja w wysokości 2.000 zł została rozliczona zgodnie z umową  

 

• z wykonania zadania zleconego w zakresie ochrony i promocji zdrowia  

w formie wsparcia realizacji zadania publicznego pod nazwą:  

„Świetlica terapeutyczna Wiewiórka” 
Dotacja w wysokości 1.000 zł została rozliczona zgodnie z umową  

 

➢ Uczniowskiego Klubu Sportowego „Tytan” w Łankiejmach z wykonania zadania zleconego 

w zakresie kultury, sztuki, ochrony dóbr kultury, tradycji oraz dziedzictwa narodowego  

w formie wsparcia realizacji zadania publicznego pod nazwą:  

„Tradycyjnie, zdrowo i na ludowo, czyli historie kulturalne Powiatu Kętrzyńskiego” 
Dotacja w wysokości 2.500 zł została rozliczona zgodnie z umową 

 
14) Zarząd Powiatu, na prośbę Związku Ukraińców w Polsce, zadecydował o wsparciu finansowym  

w wysokości 1.500 zł XXVIII Inauguracji Roku Kulturalnego Społeczności Ukraińskiej Warmii  
i Mazur, która odbędzie się 25 sierpnia br. w Srokowie.  

 
Tegoroczny projekt zostanie poświęcony Dniu Niepodległości Ukrainy, integracji polsko-

ukraińskiej społeczności obecnej zarówno w powiecie kętrzyńskim, jak i w całym regionie. 

 

15) Zarząd Powiatu przyjął informację, iż z dniem 31 sierpnia br. kończy się okres powołania Pana 
Tadeusza Korowaja na stanowisko dyrektora Centrum Biblioteczno-Kulturalnego Powiatu 
Kętrzyńskiego. 
W związku z tym, iż obowiązujące przepisy umożliwiają powołanie dyrektora w trybie 
pozakonkursowym, Zarząd Powiatu podjął decyzję o powołaniu dyrektora tym w trybie, 
z zachowaniem zapisów ustawy z dnia 25 października 1991 r. o organizowaniu i powadzeniu 
działalności kulturalnej (t.j. Dz.U. z 2020 r., poz. 194 ze zm.).  
Organizator przed powołaniem dyrektora, zobowiązany jest zawrzeć z nim odrębną umowę  
w formie pisemnej, w której strony określą warunki organizacyjno-finansowe działalności 
instytucji kultury oraz program jej działania. Umowa wchodzi w życie z dniem powołania 
dyrektora. Odmowa zawarcia umowy przez kandydata na stanowisko dyrektora powoduje jego 
niepowołanie na to stanowisko.  

16) Zarząd Powiatu zapoznał się z informacją o ofercie podlegającej odrzuceniu oraz  

o najkorzystniejszej ofercie w postępowaniu o udzielenie zamówienia w trybie podstawowym 

bez negocjacji pt.: „Dostawa i montaż wirtualnej strzelnicy w budynku Centrum Kształcenia 
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Zawodowego w Kętrzynie”. 

 
W odpowiedzi na ogłoszenie o w/w zamówieniu ofertę złożyło 2 Wykonawców: 
1) AUTOCOMP MANAGEMENT Sp. z o.o. Szczecin z ceną 159.000,00 zł, 

2) Milisystem Spółka Akcyjna Warszawa – odrzucenie na podstawie art. 226 ust. 1 pkt 5 Pzp 

 
Wobec powyższego Zarząd Powiatu zadecydował o przyjęciu oferty firmy: AUTOCOMP 
MANAGEMENT Sp. z o.o., Szczecin, jako najkorzystniejszej i powierzenia wykonawcy zamówienia 
do realizacji. 
 

17) Zarząd Powiatu zapoznał się z informacją o pozyskanych środkach finansowych oraz złożonych 

wnioskach na realizację inwestycji: 

 
 Rządowy Fundusz Rozwoju Dróg – Remonty dróg lokalnych. Powiat Kętrzyński otrzyma 

ponad 1 400 000,00 zł na dwa wnioskowane zadania: 

1. Remont drogi powiatowej nr 1396N Momajny - Michałkowo - etap I (1,56 km). Wartość 

projektu: 1 047 790,00, Kwota dofinansowania: 733 453,00 zł 

2. Remont drogi powiatowej nr 1610N do msc. Siemki (1,81 km). Wartość projektu:  

1 050 000,00 zł. Kwota dofinansowania: 735 000,00 zł 

 
 Wnioski zaakceptowane w ramach Rządowego Programu Odbudowy Zabytków: 

1. Konserwacja i restauracja fresków Jerzego Nowosielskiego oraz bieżąca konserwacja 

stolarki okiennej w cerkwi Parafia Prawosławna p.w. NNMP w Kętrzynie - 711 032,00 

zł 

2. Remont zabytkowej stolarki drzwiowej zewnętrznej w budynku I Liceum 

Ogólnokształcące im. W. Kętrzyńskiego oraz w budynku Starostwa Powiatowego  

w Kętrzynie - 294 000,00 zł 

3. Opracowanie dokumentacji na roboty zabezpieczające obiekt mostowy przy  

ul. Podmiejskiej w Reszel - 245 000,00 zł 

 
 Wnioski złożone przez Powiat Kętrzyński do Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg na rok 2024: 

1. Przebudowa drogi powiatowej nr 1727N na odcinku Nowa Różanka do granicy Gminy 

w kierunku Windy - 2,7mln zł 

2. Przebudowa drogi powiatowej nr 1584N dr. Wojewódzka nr 592 - Jeżewo-Winda-

Jankowice-Srokowo na odcinku Kiemławki Wielkie-Winda ETAP III - 3,5 mln zł 

3. Przebudowa drogi powiatowej nr 1594N na odcinku Jegławki-Wilczyny (etap I)  

- 1,8 mln zł 

 
 Wnioski złożone przez Powiat Kętrzyński do Programu Inwestycji Strategicznych: 

1. Przebudowa drogi powiatowej nr 1567N Szczurkowo-Wodukajmy - Sępopol - Glitajny - 

etap II 

2. Poprawa parametrów techniczno - użytkowych drogi powiatowej nr 1580N 

Studzieniec-Korsze-Równina Górna na odcinku Studzieniec – Dłużec Wielki 

18) Zarząd Powiatu ustalił wnioski, jakie zostaną złożone w ramach: 

 

 Programu Odbudowy Zabytków - edycja 2 

Remont przybudówki do budynku oraz wymiana orynnowania w budynku Szpitala 
Powiatowego w Kętrzynie - wartość inwestycji 408.163,27 zł brutto, w tym dofinansowanie 
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400.000,00 zł (98%) 
 
 Rządowego Funduszu Polski Ład: Program Inwestycji Strategicznych - edycja 8 

1. Poprawa bezpieczeństwa drogowego poprzez przebudowę i remont dróg powiatowych na 

terenie Powiatu Kętrzyńskiego - wartość inwestycji 8.421.052,64 zł brutto, w tym 

dofinansowanie 8.000.000,00 zł (95%) 

2. Remont i modernizacja budynków placówek oświatowych powiatu kętrzyńskiego - 

wartość inwestycji 2.352.941,18 zł brutto, w tym dofinansowanie 2.000.000,00 zł (85%) 

3. Nowy Ład w systemie ochrony zdrowia powiatu kętrzyńskiego - etap I - wartość inwestycji 

35.294.117,65 zł brutto, w tym dofinansowanie 30.000.000,00 zł (85%) 

19) W dniu 14 lipca br. podpisana została umowa z programu ograniczania przestępczości 

i aspołecznych zachowań razem bezpieczniej im. Władysława Stasiaka. Projekt 

#BezpiecznyJuniorBezpiecznySeniorwPowiecieKętrzyńskim będzie realizowany przez Powiatowe 

Centrum Pomocy Rodzinie w Kętrzynie. Kwota dofinansowania - 60 tys zł. 

20) Starosta poinformował, że w branżowym piśmie „Wspólnota” Powiat Kętrzyński zanotował 

najwyższą pozycję od 10 lat i zajęliśmy 24 miejsce na 314 powiatów w Polsce.  

 

Ad. pkt 4 

ZAPYTANIA DO STAROSTY KĘTRZYŃSKIEGO I CZŁONKÓW ZARZĄDU 

Radny  Zbigniew Olenkowicz zapytał, jakimi kryteriami kierował się Zarząd podejmując decyzję 

o powierzeniu stanowiska dyrektora Panu Tadeuszowi Korowajowi bez konkursu. Radny dodał, że nie 

ma nic przeciwko, zna Pana Tadeusza od wielu lat i uważa go za odpowiednią osobę na to stanowisko.  

Radny Krzysztof Tytman poprosił o wyjaśnienie co zaaprobował Zarząd w kontekście 

przebudowy drogi Kętrzyn – Giżycko i informację czy wiadomo coś na temat ingerencji w przyrodę  

i wycince drzew.  

 

Ad. pkt 5 

ODPOWIEDZI NA ZAPYTANIA DO STAROSTY KĘTRZYŃSKIEGO I CZŁONKÓW ZARZĄDU POWIATU 

  Starosta odpowiadając radnemu Krzysztofowi Tytmanowi wyjaśnił, że została przedłożona do 

zaopiniowania dokumentacja dotycząca obszaru powiatu, a z informacji uzyskanej podczas posiedzenia 

Zarządu wynika, że nie będzie ingerencji projektanta w przyrodę. Starosta dodał, że poprosi  

o przesłanie radnemu dokładnego zarysu i założeń inwestycji.  

 Następnie Starosta odnosząc się do pytania radnego Zbigniewa Olenkowicza poinformował,  

że Zarząd Powiatu bardzo ceni pracę Dyrektora Tadeusza Korowaja, który od wielu lat jest znanym 

miłośnikiem i propagatorem historii zmieni kętrzyńskiej, autorem wielu publikacji, wydawcą, 

organizatorem niezliczonej liczby przedsięwzięć dedykowanych młodzieży, seniorom i wszystkim 

mieszkańcom powiatu kętrzyńskiego, którzy uczestniczą w wyjazdach, spotkaniach plenerowych, 

odczytach. Starosta dodał, że Pan Tadeusz Korowaj prowadzi także Cyfrowe Archiwum Powiatu 

Kętrzyńskiego. Starosta poinformował, że Zarząd uznał, że chce, aby Pan Korowaj miał jeszcze szansę 

na pracę w Centrum Biblioteczno-Kulturalnym Powiatu Kętrzyńskiego, dlatego prośba o opinię 

dotyczącą przedłużenia umowy została przesłana do 28 organizacji pozarządowych zajmujących się 

kulturą i odesłano 3 odpowiedzi z pozytywną opinią.  

 

Ad. pkt 6 

INFORMACJA NADLEŚNICTWA SROKOWO W SPRAWIE WYCINKI DRZEW NIEBEZPIECZNYCH  

W KOMPLEKSIE LEŚNYM POZNAŃSKA GÓRKA 

 Nadleśniczy Nadleśnictwa Srokowo Zenon Piotrowicz poinformował, że sprawa dotyczy 

kompleksu leśnego Górka Poznańska położonego pomiędzy torami kolejowymi i ulicą Świerkową. 
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Dodał, że jest to lasek o powierzchni 26 ha posadzony przez Niemców w czasie II Wojny Światowej  

i błędem było posadzenie świerków na tym obszarze, ponieważ nie pasują one do warunków 

siedliskowych czyli gleby, wilgotności itp. Nadleśniczy poinformował, że cały czas występuje problem 

zdrowotny z tym drzewostanem, w związku z czym zawsze były wykonywane cięcia o charakterze 

sanitarnym. Nadleśniczy wyjaśnił, że niedawno Nadleśnictwo otrzymało wiele próśb i skarg 

dotyczących uporządkowania lasku i ten proces rozpoczął się 10 sierpnia, kiedy to Nadleśnictwo 

napisało do różnych instytucji na terenie miasta informację, że drzewa zagrażające życiu i zdrowiu ludzi 

będą usuwane. Pan Zenon Piotrowicz wyjaśnił, że w dniu 14 września zaczęto wycinkę, w związku  

z tym przez 4 dni obowiązywał zakaz wstępu do lasu i w tym czasie wycięto wszystkie niebezpieczne 

drzewa, a obecnie trwają prace porządkowe. Pan Zenon Piotrowicz zdementował krążące plotki o tym, 

że planowana jest budowa nowego osiedla w miejscu lasku. Nadleśniczy wyjaśnił, że celem 

Nadleśnictwa jest zadbanie o las i utrzymanie go w jak najlepszej kondycji. 

 Starosta podziękował za przedstawienie rzetelnej informacji, która dotarła do radnych  

i mieszkańców. Starosta zapytał jakie drzewa będą nasadzane w miejscu wyciętych.  

 Nadleśniczy wyjaśnił, że w lesie występuje naturalne odnowienie świerka i klonu. Dodał, że  

w planie urządzenia lasu nie ma żadnych wskazań gospodarczych, co oznacza że na najbliższe 10 lat 

Biuro Urządzania Lasu nie zaproponowało żadnych prac typu trzebieże, zręby, uprzątanie. Mocą 

Zarządzenia Dyrektora Generalnego ten obszar znalazł się w zasobie lasów spełniających funkcje 

społeczne, a są to miejsca odwiedzane tłumnie przez turystów, lasy przy miastach i dlatego nie 

zostanie nigdy poddany trzebieżom i zrębom, ale cięcia sanitarne ze względu na bezpieczeństwo ludzi 

jak najbardziej są potrzebne, ponieważ za to odpowiada nadleśnictwo.  

 Radny Mirosław Bobrowski zapytał, jakie gatunki drzew przewiduje się w planowanym 

nasadzeniu.  

 Nadleśniczy poinformował, że będą to na pewno gatunki liściaste, ponieważ tylko takie nadają 

się do posadzenia na tym terenie – dąb, klon, jawor. 

 Radny Ryszard Kawczyński powiedział, że emocje związane z wycinką w lasach państwowych 

sięgają zenitu i nie dotyczy to tylko Górki Poznańskiej, ponieważ codziennie w internecie widać zdjęcia 

wyciętych lasów. Następnie radny zapytał czy Nadleśniczy mógłby odnieść się do aktualnej sytuacji 

wycinki drzew w lasach państwowych na podstawie Nadleśnictwa Srokowo – o ile wzrosło 

pozyskiwanie drewna na przestrzeni ostatnich 10 lat.  

 Nadleśniczy Zenon Piotrowicz powiedział, że sytuacja medialna w odniesieniu do Lasów 

Państwowych jest skomplikowana i niestety szkoda, że w grę wchodzą inne rzeczy niż wiedza leśna. 

Nadleśniczy poinformował, że w Nadleśnictwie Srokowo poziom pozyskania drewna zmalał i w całych 

Lasach Państwowych dwa lata temu wycinano ok. 40 000 000 m3, ale było to związane również z klęską 

wywrotów na pomorzu, natomiast w tamtym roku wycięto ok. 33 000 000 m3 w całych lasach. Pan 

Piotrowicz dodał, że w samym Nadleśnictwie Srokowo w roku wycina się ok. 70 000 m3 w planowych 

cięciach pielęgnacyjnych, a w ubiegłym roku był dosyć duży problem z wiatrołomami. 

 Radny Bartosz Walewski zapytał jaka jest dalsza droga ściętych drzew. 

 Nadleśniczy wyjaśnił, że drewno nie jest sprzedawane do Chin, tak jak mówi się w przestrzeni 

medialnej, ale odbierane jest przez dwa lokalne zakłady w Biskupcu i Grajewie, które przerabia je na 

płyty meblowe. 

 Radny Lech Ryndzionek powiedział, że bardzo często na ulicy Bydgoskiej widzi samochody 

wywożące potężne kloce drewna, w związku z czym zapytał czy pochodzą one z Nadleśnictwa Srokowo. 

 Nadleśniczy powiedział, że nie zna odpowiedzi na to pytanie, ponieważ drewno może jechać  

z Giżycka, Gołdapi itd.  

  

 Następnie w imieniu mieszkańców miasta Kętrzyn wystąpiła pani Beata Ostrowska, która 

wyjaśniła, że od 20 lat prawie codziennie jest w lesie, ma kontakt ze Strażą Leśną, często wzywała Straż 
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Pożarną i inne służby do pojawiających się w lesie incydentów, a ponadto nawiązała pozytywną 

współpracę z Nadleśniczym, który pomógł zadbać o las wieszając worki na śmieci przy ścieżkach. Pani 

Beata Ostrowska powiedziała, że młodzież przychodząca do lasu jest różna, w związku z czym prosiła  

o zamontowanie kamer i współpracę w celu zabezpieczenia naszego wspólnego dobra, ponieważ 

Górka Poznańska ma ogromne znaczenie dla mieszkańców Kętrzyna. Pani Beata Ostrowska 

powiedziała, że gdy 2-3 lata temu zaznaczono drzewa do wycinki oglądały je osoby, które się na tym 

znają i w ponad 90% zaznaczone były drzewa stare, chore i zagrażające bezpieczeństwu, ale kilka 

jesionów było w dobrym stanie i zostało to zgłoszone do Nadleśnictwa, natomiast obecnie prowadzona 

wycinka odbyła się z zaskoczenia. Pani Ostrowska dodała, że wejścia do lasu były obstawione ochroną  

i nie było możliwości do współpracy, a wycięto ogromną połać lasku, gdzie nie znajdowały się chore 

drzewa, a było to schronienie masy zwierząt bytujących w lesie. Mieszkanka wyjaśniła, że otrzymała 

informację, iż w tak małym lasku wycinki nie powinien prowadzić ciężki sprzęt, ponieważ zniszczył małe 

drzewka, które się odradzały. Pani Beata poprosiła radnych o wydanie stanowiska, aby zabezpieczyć las 

przed dalszą wycinką. Pani Beata wyjaśniła, że wszyscy powinni dbać o dobro mieszkańców, a Górka 

Poznańska pełni ważną funkcję, ponadto poprosiła, aby radni zastanowili się nad zmianą statusu lasku 

z gospodarczego na miejski.  

 Starosta podziękował za głos społeczny i powiedział, iż uważa, że większość postulatów jest już 

wypełniona, ponieważ mamy wiedzę, że decyzji o dalszej wycince nie ma i musimy działać zgodnie  

z obowiązującymi przepisami. Starosta dodał, że Rada może podejmować uchwały w sprawach, które 

bezpośrednio nas dotyczą.  

 Nadleśniczy Zenon Piotrowicz podkreślił, że lasek był, jest i będzie, nawet w lepszej kondycji niż 

do tej pory, ale są problemy zdrowotne. Ponadto Nadleśniczy wyjaśnił, że rozumie słuszne intencje 

mieszkanki miasta, ale z wieloma z nich mógłby długo dyskutować, jednak odniesie się tylko do tematu 

ciężkiego sprzętu podczas wycinki. Nadleśniczy wyjaśnił, że Nadleśnictwu przyświecało bezpieczeństwo 

ludzi, a przy pracy pilarzy drzewo mogłoby upaść na dom, płot czy samochód.  

 

Po zakończeniu dyskusji Przewodnicząca ogłosiła 10 minut przerwy.  

 

Ad. pkt 7 

INTERPELACJE I ZAPYTANIA 

 Radni nie zgłosili interpelacji i zapytań. 

 

Ad. pkt 8 

ANALIZA I OCENA RYNKU PRACY I POZIOMU BEZROBOCIA W POWIECIE KĘTRZYŃSKIM 

 Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy Grzegorz Prokop poinformował, że radni otrzymali 

prezentację dotyczącą rynku pracy i poziomu bezrobocia w powiecie kętrzyńskim (zał. nr 3) i oczekuje 

od radnych dodatkowych pytań.  

 Radna Ewa Wronisz powiedziała, że Powiatowy Urząd Pracy od 1 czerwca realizuje program 

aktywizacji osób bezrobotnych, którzy są objęci różnymi formami wsparcia, w związku z czym zapytała 

ilu bezrobotnych od 1 czerwca udało się objąć programem i w jakiej formie.  

 Dyrektor powiedział, że w tej chwili programem objęto następującą ilość osób: 

- 31 osób – prace interwencyjne, 

- 22 osoby - doposażenie stanowisk pracy, 

- 16 osób – rozpoczęcie działalności, 

- 8 osób – bony na zasiedlenie 

- 30 osób - straże 

- 7 osób - szkolenia 

 Radny Lech Ryndzionek zapytał czy w Kętrzynie były przypadki wygaszenia lub zawieszenie 
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działalności gospodarczej. 

 Dyrektor poinformował, że Powiatowy Urząd Pracy nie prowadzi takiej analizy, ponieważ 

sprawdza tylko te podmioty, które korzystały z form pomocy. Ponadto Dyrektor wyjaśnił, że PUP  

w Kętrzynie wydał największą liczbę zaświadczeń dla cudzoziemców, a jest to już 1900 dokumentów.  

 Radny Mirosław Bobrowski zapytał, w jakiej branży jest największe zapotrzebowanie oraz czy 

pracodawca otrzymuje dofinansowanie przy zatrudnieniu bezrobotnego.  

 Dyrektor poinformował, że najwięcej pracowników poszukiwanych jest w budowlance, handlu  

i przemyśle odzieżowym. Ponadto Dyrektor wyjaśnił, że wysokość dofinansowania jest zależna od 

programu, ale przedsiębiorcy otrzymują środki na stworzenie nowego stanowiska pracy do 35 000 zł, 

przy pracach interwencyjnych jest refundacja składek, a roboty publiczne są finansowane w 100% ze 

środków Powiatowego Urzędu Pracy.  

 Starosta poinformował, że staże będą jeszcze organizowane po przesunięciu środków  

w budżecie na ten cel. Starosta dodał, że z PFRONu przekazywane są również środki na staże  

i stanowiska pracy dla osób niepełnosprawnych. Starosta wyjaśnił, że powita kętrzyński ma dosyć 

nieszczęśliwe położenie na mapie województwa – z jednej strony obszar przygraniczny, który 

charakteryzuje się wyższym bezrobociem, a z drugiej strony jesteśmy powiatem przez który nie 

przebiega ani jeden kilometr drogi krajowej.  

 Radny Ryszard Kawczyński powiedział, że jest duże zapotrzebowanie na pracowników  

w budownictwie i przemyśle odzieżowym, w związku z czym zapytał Dyrektora czy są w Powiatowym 

Urzędzie Pracy środki wspomagające budowanie warsztatu kształcenia. Radny dodał, że protestuje 

rozwijaniu kształcenia gastronomicznego w Powiatowym Centrum Edukacyjnym, ponieważ zabieramy 

uczniów szkole w Karolewie.  

 Dyrektor wyjaśnił, że PUP ewentualnie mógłby wspomóc zatrudnienie osób bezrobotnych  

i poszukujących pracy, ale nie może dofinansować działalności szkół.  

 Radny Piotr Węglarski zasygnalizował dwie niepokojące rzeczy, a mianowicie wysokość stopy 

bezrobocia, która wynosi ok. 17-19% w porównaniu z krajową stopą bezrobocia - 5% i wojewódzką - 

9%. Następnie radny powiedział, że z otrzymanej od Starosty odpowiedzi na interpelację wynika, że na 

aktywne formy przeciwdziałania bezrobociu nie wykorzystano aż 2 321 952,85 zł, z projektów 

realizowanych ze środków funduszu europejskiego nie wykorzystano 388 453 zł, z programu RPO nie 

wykorzystano 149 135,13 zł. Radny stwierdził, że jest zaniepokojony tą sytuacją i poprosił Dyrektora o 

wyjaśnienie powodów niewykorzystania środków.  

 Dyrektor Grzegorz Prokop wyjaśnił, że nabór wniosków został wstrzymany, ponieważ 

prowadzony jest cały rok, a środki z danego programu dzieli się na różne formy aktywizacji, więc gdy na 

jednej z form skończą się środki należy przesunąć część środków w budżecie z innego zadania. Dyrektor 

stwierdził, że stopa bezrobocia zawsze była wysoka, a mieszkamy na terenach gdzie zawsze były PGRy, 

a przemysł dopiero się odbudowuje. Dyrektor dodał, że mamy duże kwoty ze środków zewnętrznych, 

dzięki czemu można oferować pomoc bezrobotnym, ale nikt nikogo na siłę nie zmusi do pracy.  

 

Ad. pkt 9 

INFORMACJA Z WYKONANIA BUDŻETU ZA II KWARTAŁ 2023 R. 

 Przewodnicząca Rady Powiatu  poinformowała, że radni zapoznali się z materiałami 

przygotowanymi przez Skarbnika Powiatu Bogusława Lichockiego (zał. nr 4).  

 

Ad. pkt 10 

PODJĘCIE UCHWAŁ 

Przewodnicząca Rady przeszła do kolejnego punktu posiedzenia, a mianowicie podjęcia 
przewidzianych w porządku obrad LXII sesji Rady Powiatu uchwał w sprawach: 
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a) zmiany Uchwały Nr LVIII/487/2023 Rady Powiatu w Kętrzynie z dnia 23 marca  2023 r.   
w sprawie określenia zadań Powiatu Kętrzyńskiego z zakresu rehabilitacji zawodowej  
i społecznej oraz zatrudniania osób niepełnosprawnych na które przeznacza się  środki  
Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2023 roku 

Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała Przewodniczących komisji stałych o opinie na temat 
projektu przedmiotowej uchwały. Opinie komisji były pozytywne.  

 
Radni nie zgłosili dodatkowych pytań do projektu uchwały. 

 
 Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały Rady Powiatu w Kętrzynie  
w sprawie zmiany Uchwały Nr LVIII/487/2023 Rady Powiatu w Kętrzynie z dnia 23 marca  2023 r.   
w sprawie określenia zadań Powiatu Kętrzyńskiego z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej 
oraz zatrudniania osób niepełnosprawnych na które przeznacza się  środki  Państwowego Funduszu 
Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2023 roku, który został podjęty jednogłośnie głosami 19 „za” 
i nosi numer LXII/517/2023 (zał. nr 5).  

 

 

b) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy kuchni wraz z pomieszczeniami 
pomocniczymi  w budynku będącym w  trwałym zarządzie Zespołu Szkół im. Macieja 
Rataja w Reszlu 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała Przewodniczących komisji stałych o opinie na temat 
projektu przedmiotowej uchwały. Opinie komisji były pozytywne.  

Radni nie zgłosili dodatkowych pytań do projektu uchwały. 
 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały Rady Powiatu w Kętrzynie  
w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy kuchni wraz z pomieszczeniami 
pomocniczymi  w budynku będącym w  trwałym zarządzie Zespołu Szkół im. Macieja Rataja  
w Reszlu, który został podjęty jednogłośnie głosami 19 „za” i nosi numer LXII/518/2023 (zał. nr 6).  
 

c) wyrażenia zgody na zawarcie  kolejnej umowy najmu powierzchni pod automaty 
vendingowe w budynku głównym szkoły  będącej w trwałym zarządzie Zespołu Szkół im. 
Macieja Rataja w Reszlu 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała Przewodniczących komisji stałych o opinie na temat 
projektu przedmiotowej uchwały. Opinie komisji były pozytywne.  

Radni nie zgłosili dodatkowych pytań do projektu uchwały. 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały Rady Powiatu w Kętrzynie  
w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie  kolejnej umowy najmu powierzchni pod automaty 
vendingowe w budynku głównym szkoły  będącej w trwałym zarządzie Zespołu Szkół im. Macieja 
Rataja w Reszlu, który został podjęty jednogłośnie głosami 19 „za” i nosi numer LXII/519/2023 (zał. nr 
7).  

 

d) wyrażenia zgody na zawarcie  kolejnej umowy najmu sali dydaktycznej pozostającej  
w trwałym zarządzie Zespołu Szkół im. Macieja Rataja w Reszlu 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała Przewodniczących komisji stałych o opinie na temat 
projektu przedmiotowej uchwały. Opinie komisji były pozytywne.  
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Radni nie zgłosili dodatkowych pytań do projektu uchwały. 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały Rady Powiatu w Kętrzynie  
w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie  kolejnej umowy najmu sali dydaktycznej pozostającej  
w trwałym zarządzie Zespołu Szkół im. Macieja Rataja w Reszlu, który został podjęty jednogłośnie 
głosami 19 „za” i nosi numer LXII/520/2023 (zał. nr 8).  

 

e) oceny ekonomiczno - finansowej Szpitala Powiatowego w Kętrzynie 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała Przewodniczących komisji stałych o opinie na temat 
projektu przedmiotowej uchwały. Opinie komisji były pozytywne. 

  Starosta Michał Kochanowski powiedział, że radni mogą skorzystać z obecności Dyrektorów  
i zadać dodatkowe pytania. Dodał, że projekt uchwały dotyczy oceny ekonomiczno-finansowej za rok 
2022 i jest to ocena pozytywna, ale ważne abyśmy mieli świadomość rzeczywistości, w której się 
znajdujemy, a mianowicie obciążeń finansowych, które zostały narzucone na placówki medyczne 
ustawowo. Starosta wyjaśnił, że te obciążenia spowodowały, że wszystkie szpitale powiatowe  
w województwie generują stratę, a sytuacja finansowa szpitali na terenie całego kraju znacząco się 
pogarsza. Starosta poinformował, że remont bloku operacyjnego dobiega końca, a następnie będzie 
realizowany remont oddziału chirurgii ogólnej. Ponadto Starosta powiedział, że niedługo szpital będzie 
posiadał Program Funkcjonalno-Użytkowy na dobudowanie pomieszczeń przyszpitalnych.  
 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały Rady Powiatu w Kętrzynie  
w sprawie oceny ekonomiczno - finansowej Szpitala Powiatowego w Kętrzynie, który został podjęty 
jednogłośnie głosami 19 „za” i nosi numer LXII/521/2023 (zał. nr 9). 

  

f)  oceny ekonomiczno - finansowej Zespołu Opieki Zdrowotnej w Reszlu 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała Przewodniczących komisji stałych o opinie na temat 
projektu przedmiotowej uchwały. Opinie komisji były pozytywne.  

Radny Ryszard Kawczyński poinformował, że sytuacja Zespołu Opieki Zdrowotnej w Reszlu jest 
zawsze bardzo dobra, ponieważ państwo kieruje środki zazwyczaj na osoby przewlekle chore  
i ta placówka nigdy nie miała problemów finansowych, natomiast w przypadku Szpitala Powiatowego 
w Kętrzynie procedury medyczne są źle wyceniane.  

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały Rady Powiatu w Kętrzynie  
w sprawie oceny ekonomiczno - finansowej Zespołu Opieki Zdrowotnej w Reszlu, który został podjęty 
jednogłośnie głosami 19 „za” i nosi numer LXII/522/2023 (zał. nr 10).  

 

g) przyjęcia sprawozdania Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Kętrzynie z kontroli  
przeprowadzonej w Domu Pomocy Społecznej w Kętrzynie 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała Przewodniczących komisji stałych o opinie na temat 
projektu przedmiotowej uchwały. Opinie komisji były pozytywne.  

Radni nie zgłosili dodatkowych pytań do projektu uchwały. 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały Rady Powiatu w Kętrzynie  
w sprawie przyjęcia sprawozdania Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Kętrzynie z kontroli  
przeprowadzonej w Domu Pomocy Społecznej w Kętrzynie, który został podjęty jednogłośnie głosami 
19 „za” i nosi numer LXII/523/2023 (zał. nr 11).  
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h) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Kętrzyńskiego na lata 2023 – 2035 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała Przewodniczących komisji stałych o opinie na temat 
projektu przedmiotowej uchwały. Opinie komisji były pozytywne.  

Radni nie zgłosili dodatkowych pytań do projektu uchwały. 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały Rady Powiatu w Kętrzynie  
w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Kętrzyńskiego na lata 2023 - 2035, 
który został podjęty jednogłośnie głosami 19 „za” i nosi numer LXII/524/2023 (zał. nr 12).  

 

 

i)  zmian w budżecie powiatu na rok 2023 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała Przewodniczących komisji stałych o opinie na temat 
projektu przedmiotowej uchwały. Opinie komisji były pozytywne.  

Radni nie zgłosili dodatkowych pytań do projektu uchwały. 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały Rady Powiatu w Kętrzynie  
w sprawie zmian w budżecie powiatu na rok 2023, który został podjęty jednogłośnie głosami 19 „za”  
i nosi numer LXII/525/2023 (zał. nr 13).  

 

 

j)  powierzenia przez Powiat Kętrzyński zadania publicznego polegającego na zimowym 
utrzymaniu dróg kategorii powiatowej położonych na terenie Miasta Kętrzyn 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała Przewodniczących komisji stałych o opinie na temat 
projektu przedmiotowej uchwały. Opinie komisji były pozytywne.  

Radni nie zgłosili dodatkowych pytań do projektu uchwały. 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały Rady Powiatu w Kętrzynie  
w sprawie powierzenia przez Powiat Kętrzyński zadania publicznego polegającego na zimowym 
utrzymaniu dróg kategorii powiatowej położonych na terenie Miasta Kętrzyn, który został podjęty 
jednogłośnie głosami 19 „za” i nosi numer LXII/526/2023 (zał. nr 14).  

 

k) udzielenia dotacji na dofinansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich lub robót 
budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków usytuowanym na terenie 
Powiatu Kętrzyńskiego dla Parafii Prawosławnej p.w. Narodzenia Najświętszej Marii 
Panny w Kętrzynie 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała Przewodniczących komisji stałych o opinie na temat 
projektu przedmiotowej uchwały. Opinie komisji były pozytywne.  

Radni nie zgłosili dodatkowych pytań do projektu uchwały. 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały Rady Powiatu w Kętrzynie  
w sprawie udzielenia dotacji na dofinansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich lub robót 
budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków usytuowanym na terenie Powiatu 
Kętrzyńskiego dla Parafii Prawosławnej p.w. Narodzenia Najświętszej Marii Panny w Kętrzynie, który 
został podjęty jednogłośnie głosami 19 „za” i nosi numer LXII/527/2023 (zał. nr 15).  
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Ad. pkt 11 

INFORMACJE, OŚWIADCZENIA I WOLNE WNIOSKI 

 Radny Ryszard Kawczyński złożył wniosek o porozumienie się z Dyrektorem I LO im.  

W. Kętrzyńskiego, aby radni na czas sesji mogli parkować samochody na parkingu szkoły.  

 Przewodnicząca poinformowała, że ten temat już wcześniej został załatwiony pozytywnie i jest 

zgoda od dyrekcji na parkowanie samochodów na czas sesji.  

 Przewodnicząca poinformowała, że Wiceprzewodnicząca Młodzieżowej Rady Powiatu  

w Kętrzynie złożyła zapytania do starosty, które wraz z odpowiedzią zostały przesłane wszystkim 

radnym (zał. nr 16). Następnie Przewodnicząca powiedziała, że wpłynęło pismo z Prokuratury 

Rejonowej w Mrągowie z informacją o nieprawomocnym umorzeniu postępowania w sprawie 

Powiatowego Urzędu Pracy w Kętrzynie (zał. nr 17). Przewodnicząca poinformowała również,  

że wpłynęło pismo z Parafii św. Brata Alberta w Kętrzynie dotyczące opłaty za użytkowanie wieczyste 

nieruchomości gruntowej (zał. nr 18). Przewodnicząca poinformowała, że w porozumieniu ze Starostą 

wczoraj odbyło się spotkanie z Proboszczem i Naczelnikiem Wydziału Geodezji, Kartografii, Katastru  

i Nieruchomości w celu pozytywnego rozwiązania sprawy, o której pisał Proboszcz.   

 

Ad. pkt 12 

PRZYJĘCIE PROTOKOŁU 

 Przewodnicząca Rady Powiatu poddała pod głosowanie projekt protokołu: 

• z LXI sesji Rady Powiatu w Kętrzynie w dniu 29 czerwca 2023 r. – został przyjęty jednogłośnie 

głosami 19 „za; 

 

Ad. pkt 13 

ZAKOŃCZENIE SESJI RADY POWIATU W KĘTRZYNIE 

 W wyniku wyczerpania porządku dziennego Przewodnicząca Rady zamknęła LXII sesję  

VI kadencji Rady Powiatu w Kętrzynie o godzinie 15:50.  

 

 

 

Protokołowała: 

M. Filipiak 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu  
w Kętrzynie 
 
/-/ Urszula Baraniecka 


